
                        

20220823 Styrelsemöte, sammanfattning

Det här pratade vi om på höstens första styrelsemöte. Före mötet hade arbetsgruppen för räkfesten 
möte för att förbereda den 30/8. Du har väl inte glömt att anmäla dig? Jag kan meddela att 20 kg 
färska räkor är beställda och en del annat gott - både vått och torrt!

I Falun blir det 60+ mässa den 21-22 september. Det brukar vara en del bra erbjudanden och 
föredrag. Vi kommer att skicka in vårt programblad så de ser vad mycket kul vi gör. Programmet 
kommer att delas ut på räkfesten och våra medlemsträffar. 

Undrar du vad kommunen gör och tänker vad gäller de äldre invånarna i Leksand? Då ska du läsa 
protokollen från mötena i KPR. De finns på kommunens hemsida kort efter att de träffats.

Den 20/9 blir det medlemsträff i Övermo bystuga. Då är temat friskvård och vi kommer att hålla till
utomhus om vädret tillåter. Ta med egen stol!  

Rapport från kassör och medlemsansvarig: Just nu är vi 401 personer i föreningen. Många är mellan
85-90 år och en person har fyllt 100 år!! Roligt är att vi fått flera medlemmar som är födda på 50-
talet. Vad gäller ekonomin så har vi fått några bidrag för t.ex. hyror och aktiviteter och kassören 
meddelar att vi håller budget. Vi har fått rapport från distriktet hur många medlemmar föreningarna 
i Dalarna har tappat under pandemin. Leksand ligger bra till. Vi har bara minskat med 1,73%. 
Någon förening har minskat 6% och någon 0%. Tack för det!

Vi ses den 30/8!

Gunilla

Blombuketten är 
tillägnad vår 100-åring! 
Grattis och 100 hurra!

Styrelsen i SPF Leksand


